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Aquest matí s'ha celebrat a la sala de plens del Consell de Formentera el ple ordinari del mes
de novembre. Les primeres decisions han tingut relació amb l'aprovació definitiva del
pressupost del Consell de Formentera per al 2015, que ja havia estat aprovat inicialment en la
sessió anterior.

  

Les tres votacions referides en aquesta qüestió han tingut els 8 vots a favor de l'equip de
govern (6 integrants de Gent x Formentera i 2 del PSOE) i 3 les abstencions de l'oposició (1 del
Partit Popular, que ha tingut les absències de dos consellers, una per paternitat la de Jesús
Villar, i una altra per ser fora de l'illa, i 2 del Grup Independent de Formentera).

  

El punt següent ha estat la constitució del servei públic de la deixalleria i l'aprovació inicial del
seu reglament d'ús. En aquest important punt s'han repetit els 8 vots a favor de l'equip de
govern i l'abstenció de l'oposició. El reglament recull aspectes l'atenció al públic, que serà de
dilluns a dissabte o els tipus de residus que acceptarà la nova instal·lació, que s'està construint
a la zona industrial.

  

La unanimitat de tots els grups ha arribat en els dos punts següents. En la signatura d'un
conveni entre el Consell Insular de Formentera i la Xarxa Digital de Comunicacions mòbils, un
organisme de la comunitat autònoma que permetrà millorar la comunicació dels serveis de
seguretat i emergència del Consell amb la resta dels serveis de seguretat i emergències de la
comunitat autònoma.

  

I també ha tingut unanimitat, la modificació del conveni amb l'Autoritat Portuària sobre la
prestació de serveis de prevenció d'incendis, salvament i protecció civil dins la zona portuària.

  

En virtut d'aquest conveni, l'APB abonarà al Consell de Formentera la quantitat de 20.000€
anuals per la prestació d'aquests serveis, i també farà aportacions de material d'emergències
fins a un màxim de 10.000€ anuals.
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Amb els vots favorables de l'equip de govern i del Grup Independent de Formentera s'ha
constituït com a servei i s'ha aprovat inicialment el reglament del Mercat de segona mà, que
habitualment es realitza al Jardí de ses Eres. En aquesta qüestió el PP s'ha abstingut.

  

Algun aspecte destacat d'aquesta regulació és que s'estableixen els dimarts i els dijous com a
dies d'aquest mercat, en horari de 10h a 15h, fixant-se com a entitat a qui el Consell delega la
gestió l'Associació de mercats de segona mà de Formentera, que ara tindrà una regulació clara
que aplicar a les persones que vulguin participar d'aquest punt de venda d'articles de segona
mà, excepte de CD's, aliments, cosmètics, pornografia, animals vius i articles publicitaris.

  

Amb el vot a favor de l'equip de govern i del Partit Popular, i en aquest cas l'abstenció del Grup
Independent de Formentera, s'ha aprovat modificar l'ordenança de regulació d'horaris,
amenització i ambientació musical per afavorir els establiments que ofereixen música en viu en
temporada hivernal.

  

En lloc de l'horari de 19h a 23h o de 21h a 23h, segons el tipus de local, que hi havia ara,
s'estableix un nou horari més ampli, de 17h a 24h. El govern ha defensat la proposta per ser un
impuls als establiments oberts, una alternativa d'oci per a la gent, una ajuda per a músics
locals.

  

Aquest vot favorable de tots els partits a excepció de l'abstenció dels dos reprentants del GUIF,
Javi Serra i Cristina Costa, s'ha repetit en l'aprovació definitiva del Consorci de Serveis Socials i
sociosanitaris de les Illes Balears i en el nomenament de representants del Consell Insular de
Formentera en altres administracions.

  

A proposta del Partit Popular s'han presentat dues proposicions. La primera, sobre mesures per
impulsar el lloguer, ha tingut el recolzament del Grup Independent però no el de l'equip de
govern. En aquesta proposta “no fa referència a que la competència és del Govern, i no només
això sinó que es tracta d'una matèria no transferible als consells. I la Llei de racionalització no
permet fer desese sen competències que no són pròpies”, ha dit Bartomeu Escandell.

  

En aquesta matèria, GxF i PSOE han presentat una proposta transaccional per demanar a
l'IBAVI, l'òrgan competent en matèria de vivienda, que faci un esforç i ajudi a solucionar el greu
problema de vivenda que viu Formentera, un diagnòstic que han compartit tots els grups.
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Aquesta proposta també ha estat recolzada pel Grup Independent i ha comptat amb l'abstenció
del PP, “per considerar que és una mesura que ja es contempla d'executar al primer trimestre
de 2015”.

  

La segona proposta del Partit Popular ha estat la bonificació de l'Impost de Béns Immobles i els
fems als establiments comercials que funcionin durant tot l'any. Aquesta proposta ha tingut els
resultat de 3 vots a favor i 8 en contra. El portaveu del govern, Bartomeu Escandell, ha dit que
“la llei especifica els supòsits en els quals es pot bonificar l'IBI i entre ells no hi ha el fet de ser
establiment comercial, per tant no podem votar a favor d'una proposta il·legal”, ha dit.

  

El següent punt tractat ha estat la sol·licitud al Govern de retirar el nom de Jaume Matas de les
plaques commemoratives d'edificis públics a Formentera. Tot i que durant el debat hi hagut
diferències entre l'equip de govern i el representant del Govern, la votació ha tingut un resultat
unànime.

  

El ple també ha aprovat, per unanimitat, una declaració institucional amb motiu del 25 de
novembre, dia internacional contra la violència de gènere.

  

El president Jaume Ferrer, ha comparegut davant el ple per donar compte de les seves accions
al capdavant de presidència i de la policia.
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